
Vergadering LR 22 november 2024 

 

Betreft:  Agendapunt 4 

Kenmerk: B+ LR 2 

Zoals bekend is na 22 november a.s. een groot aantal functies binnen het NSIJP bestuur vacant. In verband 

hiermee heeft een Ledenraadscommissie bestaande uit Eva Beun, Marc Dusseau en Anneke Hallebeek zich de 

afgelopen periode bezig gehouden met het zoeken naar nieuwe bestuursleden. 

De waarnemend voorzitter, Rolf Dollevoet heeft aangegeven na 22 november a.s. niet meer beschikbaar te 

zijn. 

Dat houdt in dat er op dit moment binnen het bestuur vacatures zijn voor de functies van: 

Voorzitter 

Secretaris, deze functie wordt momenteel waargenomen door Mirjam Plante 

Sportcommissaris 

Fokkerijcommissaris 

Penningmeester 

En de portefeuilles: Recreatie – Educatie - Welzijn – Communicatie 

Uitsluitend de portefeuille Jeugd wordt nog bekleed door zittend bestuurslid, tevens vice-voorzitter  van 

het bestuur, Stella Timmerman, die overigens verkiesbaar is tijdens deze Ledenraadsvergadering. 

De afgelopen weken is er uitvoerig overleg gevoerd door de commissie en dat heeft tot gevolg gehad dat de 

volgende Leden(raadsleden) zich – als team - beschikbaar stellen om de komende tijd te komen tot een 

stabiel functionerend bestuur 

Voor de functie van: 

Voorzitter:        Roel Wijmenga 

Vice-voorzitter,  Jeugdcommissaris, portefeuille Educatie: Stella Timmerman, stelt zich verkiesbaar 

Sportcommissaris:      Marc Dusseau 

Fokkerijcommissaris:      Ingrid Weijers 

Secretaris + portefeuille Recreatie:    Mirjam Plante 

Penningmeester:      Christianne Remmé 

Portefeuilles Communicatie en Welzijn:   Anneke Hallebeek 

Voorgesteld wordt aan de hand van deze voordracht over te gaan tot stemming en benoeming.  

 

Bijgevoegd is een schrijven waarin de kandidaat bestuursleden zich kort introduceren. 

 

 

 

 

 

 



Roel Wijmenga 

Ik stel mij kandidaat voor de functie van Voorzitter van het NSIJP. Voor degenen die mij niet kennen kort 

iets over mijn achtergrond. 

Samen met Arja, mijn vrouw, hebben wij op dit moment 6 IJslanders. Puur uit hobby, die wel enigszins uit 

de hand gelopen is. Arja rijdt heel serieus wedstrijden. Daarnaast organiseren we met onze Stal Móskógar 

ongeveer eens in de maand een weekend-cursus. Verder hebben we dit jaar weer drie ééndaagse 

wedstrijden gepland in het voorjaar. Zelf rij ik Gjosta. Ik train best serieus, maar de resultaten zijn 

bescheiden. Gebrek aan talent. 

 

Ik heb diverse bestuurlijke functies in de verzekeringswereld gehad, meestal als CFO. Op dit moment heb ik 

nog twee part-time klussen: voorzitter van het Philips Pensioen Fonds en lid van de Raad van 

Commissarissen van Achmea.  

 

Ik zet als voorzitter mijn bestuurlijke ervaring graag in voor ons stamboek. Daarbij is het voor mij belangrijk 

dat we een leuk en effectief bestuurs-team hebben dat goede verbinding heeft en houdt met de commissies 

en de leden. Dat is voor mij een cruciale ‘arbeidsvoorwaarde’, waarvoor ik mij dan ook voor de volle 100% 

zal inzetten.  Na alle bestuurlijke wisselingen is dat ook een belangrijke prioriteit voor het Stamboek. Het 

team dat we nu in korte tijd hebben samengesteld geeft me nu al positieve energie en beveel ik dus graag 

aan. 

 

Stella Timmerman 

Met deze brief stel ik mij graag herkiesbaar als jeugdcommissaris en vicevoorzitter van het NSIJP. Daarnaast 

stel ik mij kandidaat voor de portefeuille Educatie. Met mijn herkiezing zou ik mijn derde en laatste termijn 

ingaan, waarin ik mijn ervaringen van de afgelopen jaren wil inzetten om samen met mijn 

medebestuursleden te bouwen aan een stevige basis die gericht is op de toekomst. 

 

Over de jaren heen wordt het steeds weer duidelijk gemaakt hoe belangrijk het is om verbinding met elkaar 

te behouden. Deze verbinding wil ik in mijn rol als bestuurslid verder versterken en verweven in ons werk, 

zowel binnen het bestuur als naar onze leden toe. Samen met mijn medebestuursleden wil ik blijven 

bijdragen aan een vereniging die actief en toekomstgericht is, met ruimte voor groei en ontwikkeling. 

 

Ik kijk ernaar uit om mijn bijdrage te blijven leveren aan de ontwikkeling van het NSIJP en mijn passie voor 

jeugd en educatie te kunnen combineren.  

 

Hartelijk dank voor uw overweging, 

Stella Timmerman  

 

Marc Dusseau, 53 jaar, in het dagelijks leven samen met mijn vrouw actief in ons bedrijfje IJslanderkracht 

waar we onder andere lesgeven op een aantal van onze eigen paarden. Zelf ben ik ook een enthousiast 

ruiter. 

 

Al vanaf mijn jeugd ben ik actief betrokken bij het NSIJP en heb zowel ervaring in het bestuur, de 

sportcommissie als de ledenraad. Daarnaast ben ik samen met Coen Buijsse en Niek van Nunen driemaal de 

initiatiefnemer geweest om de Wereldkampioenschappen in Oirschot te organiseren. 

 

Als bestuurder kan ik samen met een sterke sportcommissie het nodige bijdragen om de sport en het NSIJP 

verder te helpen. Ik hoop de verbinder te kunnen zijn tussen ruiters, organisatoren en officials. 

 

Mirjam Plante 

Afgelopen zomer heb ik mijzelf aangeboden om hand en span diensten te verrichten voor het bestuur, dat 

werd positief ontvangen, zelfs zo positief dat mij nog dezelfde dag gevraagd werd waarnemend secretaris te 

worden. 

Wie a zegt moet ook b zeggen, dus de klus met veel enthousiasme aangenomen. 

Mijn allereerste secretaris functie dus moest er (en nog) wel even inkomen.  

 



Wie ben ik: sinds mijn ongeveer zesde jaar rij ik op IJslanders, ben er een tijdje uit geweest maar  sinds een 

jaar of zeven weer lekker aan het rijden en niet geheel onverdienstelijk. Inmiddels zijn wij in het gelukkige 

bezit 3 paarden, mijn man heeft lang gedacht dat het er maar één zou zijn… 

 

In mijn dagelijks werk ben ik zorgcoördinator voor jongeren die onder de jeugdwet vallen, een baan waarin 

ik veel contacten heb buiten het bedrijf met gemeentes/instanties/ouders/ verzorgers etc maar uiteraard 

ook met de jongeren die bij ons wonen.  

 

Ik hou van een positieve kijk op zaken, ben oplossingsgericht en vind wederzijds respect heel erg belangrijk, 

daarbij ga ik een goede discussie niet uit de weg. 

 

Ik kijk er naar uit een bijdrage te leveren om ons mooie stamboek verder te laten floreren samen met mijn 

collega bestuurders en hoop dan ook op jullie goedkeuring om verder te mogen als secretaris. 

 

Ingrid Weijers 

Ik stel mij beschikbaar voor de functie van Stamboeksecretaris, mogelijk in de toekomst 

Fokkerijcommissaris geheten.  

Na het recente vertrek uit het bestuur van onze gewaardeerde Stamboeksecretaris Thomas Grégoire, was 

het voor de Fokkerijcommissie van belang dat de fokkerij in het bestuur zou worden vertegenwoordigd door 

iemand die al de nodige ervaring op dit beleidsterrein heeft.  

Aangezien ik van 2010 tot en met 2018 eerder de functie van Stamboeksecretaris in het bestuur heb vervuld 

en ook op dit moment nog steeds een actief lid van de Fokkerijcommissie ben, leek het wijs om mij – 

gegeven de ontstane situatie - kandidaat te stellen. 

 

Ik ben vanaf circa 1992 actief binnen het NSIJP, eerst in de sportcommissie en vervolgens ook regionaal bij 

IJRN, waar ik – o.a. – geruime tijd sportwedstrijden heb georganiseerd. Langzaam maar zeker ben ik in de 

fokkerij terecht gekomen, ook omdat wij zelf onder de stalnaam ‘frá Lálendi’ op beperkte schaal fokken. 

Via de Fokkerijcommissie ben ik keuringen gaan organiseren en vervolgens allerlei Fokkerij activiteiten, 

waarna ik in 2010 tot het bestuur ben toegetreden. Met het aantreden van Stamboeksecretaris Thomas 

Grégoire ben ik wederom deel uit gaan maken van de Fokkerijcommissie en vanuit die rol ben ik op dit 

moment o.a. verantwoordelijk voor de organisatie van alle Fokkerij gerelateerde keuringen en het Fokkerij 

Event. 

 

Daarnaast maak ik, al sedert het moment dat de Ledenraad is ingesteld, als lid deel daarvan uit en fungeer 

ik momenteel als secretaris van het Dagelijks Bestuur van de Ledenraad, een functie die uiteraard niet 

verenigbaar zal zijn. 

 

In het dagelijks leven ben ik advocaat, strafrecht en psychiatrisch patiëntenrecht,  maar ben doende mijn 

praktijk geleidelijk af te bouwen. 

 

Door deelname aan het bestuursteam dat nu wordt voorgesteld, hoop ik bij te dragen aan een periode van 

bestuurlijke stabiliteit en continuïteit en zal daarbij de belangen van het Stamboek en IJslander fokkerij in 

het bijzonder voor ogen houden. 

 

Anneke Hallebeek 

De IJslandse paarden zijn al vele jaren mijn passie. Ik ben dan ook al lang bij de vereniging betrokken en 

een aantal jaren lid van de Ledenraad en momenteel ook lid van de welzijnscommissie.  

 

Ik heb als specialist veterinaire diervoeding een trainings- en adviesbedrijf in paardenvoeding, waarmee ik 

onder andere veel dierenartsen opleid tot voedingsconsulent paard.  

 

De vereniging heeft een stabiel bestuur nodig dat leiding neemt, luistert, verbinding zoekt en 

communiceert. Met de samenstelling van bestuursleden die zich nu aanmelden wil ik mij daar graag voor 

inzetten. Voorop staat voor mij het in stand houden, promoten en gezond houden van het IJslandse paard.  

 



Christianne Remmé 

Ik ben Christianne Remmé. Ik woon samen met mijn twee katten in Soest. Mijn paard woont ook in Soest. Ik 

heb de wereld van de IJslanders leren kennen toen ik een paar jaar geleden mijn eerste eigen paard kocht. 

Ik rijd uitsluitend recreatief. 

 

Ik vind het NSIJP een mooie vereniging waar ik me graag voor wil inzetten. Ik ben in 2020 lid geworden van 

de Ledenraad en zit in de recreatiecommissie. Ik heb het voornemen ook als lid van het bestuur een goede 

bijdrage te kunnen leveren aan het reilen en zeilen binnen de NSIJP. 

 

In het dagelijks leven ben ik werkzaam als advocaat bij Rijkswaterstaat. 

 


